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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Draskovics-csomag miatt megspórolt utakról l ." címmel a Házszabály 91.§-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani Csillag István miniszter úrnak .

A kérdésre írásban kérnénk válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Békés megyében a forgalom nagymértékű növekedése megnehezíti a közlekedést, és ezzel

együtt az utak állapota napról napra romlik .

Szomorúan olvastuk az országos napilapokban - így például a Népszabadság 2004 . március 2-i

számában is -, hogy a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium a közúti beruházások

elhalasztásával, illetve átütemezésével kívánja „megspórolni" a Draskovics-csomag által

előirányzott megszorításokat .

Információnk szerint elhalasztják az Orosháza és Tótkomlós közötti 4427 . j . út korszerűsítését is .

Tisztelt Miniszter úr!

Békés megyei is része Magyarországnak, új utak építéséről egyelőre csak álmodozhatunk, de a

meglévők korszerűsítését és a megígért felújításokat viszont jogosan elvárják Békés megye

lakosai .

~rkezett: 2004 MARC 3 0.

Kérdés



Tisztelt Miniszter úr!

1. Mikor kezdődik el, és várhatóan mikor fejeződik be az Orosháza és Tótkomlós közötti út

korszerűsítése?

Tisztelettel várjuk válaszát .

Budapest, 2004 . március 30 .

Erdős Norbert
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